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Referat soknerådsmøte, Gloppen sokn  

Onsdag 7.12.2022   
Innleiing: Laila Bergheim Ommedal   

Til stades: Berit Aasebø Hauge, Bjørn Aurlien, Oddhild Almenning, Laila Ommedal, Vidar Bjotveit, 

Arne Høyland, Oddvar Bjørlo, Eivind Nilsen, Hege Alme og Åslaug Haugset (ref.) 

 

REFERATSAKER   

Sak  103/22   Godkjenning av innkalling. Saker til Eventuelt. 

Sak  104/22   Godkjenning av protokoll frå sist møte. 

Soknerådet godkjenner sakliste og referat frå førre møte. Men der er ein feil i referatet; det er 

lydanlegget i Vereide kyrkje som er for dårleg. 

 

VEDTAKSSAKER 

Sak  105/22 Nominasjonskomite for soknerådsvalet 2023 

1. Soknerådet oppnemner snarast nominasjonskomite. Frist for liste 31.mars 2023 

2. Les gode råd for nominasjonsfasen i ressursbanken.no 

3. Det blir valkurs i kvart prosti i januar. Der inviterer vi leiar og medlemmer av 

nominasjonskomiteen, soknerådet og administrativt tilsette. Dato: 12.1.2023 

4. Les gode råd for nominasjonsfasen i ressursbanken.no 

5. Meld deg på nyhetsbrev om kyrkjevalet frå Kyrkjerådet om du ikkje alt har gjort det. Slik kan 

du halda deg oppdatert om fristar, reglar m.m. Første utgåve kjem 2. november. 

6. Vil de skriva om kyrkjevalet i kyrkjebladet eller nettsidene dykkar, finn de mal for ein artikkel 

i ressursbanken (sjå pkt. 2).Husk å lesa nøye gjennom og tilpassa teksten. 

7. Soknerådet er valstyre. 

Vi må på dette møtet velje ein nominasjonskomite. Det vil vere naturleg at leiar av soknerådet er 

med i komiteen. Kan og velje folk som ikkje sit i soknerådet til nominasjonskomite -folk som td. har 

eit stort sosialt nettverk.  Har ikkje funne noko tal på kor mange det bør vere i ein slik komité. Tenkjer 

at vi bør vere 3-4? Tenk gjennom om dette er noko  for deg. 

Vedtak: Soknerådet vel Berit, Hege og Eivind til nominasjonskomite. I tillegg spør vi to stykker 

utanfor soknerådet. (Åslaug og Arne spør) 

 

 

 

https://ressursbanken.kirken.no/nb-NO/kirkevalget/kommunikasjon/#na
http://ressursbanken.no/
https://ressursbanken.kirken.no/nb-NO/kirkevalget/kommunikasjon/#na
http://ressursbanken.no/
https://pub.dialogapi.no/s/96de9423-0306-4d34-9ab3-2d15636c75d4
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Sak  106/22 Val av biskop 

Den endelege kandidatlista vil vere klar til utsending frå Kyrkjerådet måndag 5. 

desember. Avstemmingsperioden er 5. desember til 5. januar 2023 kl. 24.00. Difor må sokneråda 

fastsetje eit møte i denne perioden. Kyrkjerådet vil kome tilbake med nytt brev knytt til 

avstemminga og namn på kandidatane 5. desember 2022. Kyrkjerådet gjer merksam på at det under 

avstemminga om ny biskop berre er mogeleg å stemme på dei nominerte kandidatane. 

Rådgjevande avstemming. Stemmegjevinga er hemmeleg, berre medlemmer av soknerådet kan 

delta. Sokneråda og Ungdomsrådet sine stemmer tel 1/3 ved avstemming om tilsetjing. 

Stemme på dei 3 som ein meiner er best skikka som biskop. Stemmer først på kandidat 1, så på 2 og 

så 3. Alminneleg fleirtal. 

Skal førast møtebok. 

Vi må finne ei dag for eit slikt møte.  

Vedtak: Møtet blir 4. januar 2023 kl. 18. Kantina ved Sandane kyrkje. 

 

Sak  107/22 Offerlista 1. halvår 2023 

Framlegg til offerliste er sendt ut. 

Vedtak: Soknerådet vedtok offerlista med desse endringane: På fellesgudstenesta på TIN-camp kan 

offeret gå til ein av samarbeidspartane sitt misjonsprosjekt. KFUK KFUM skal få offeret 27. august. , 

og Fjordly 16. juli. Soknerådet syns det er eit godt forslag med Regnskogfondet på Skaparverkets dag.  

 

Sak  108/22 Julegryta evt. anna prosjekt 

Skal vi starte opp igjen med julegryte – etter pandemiopphaldet?? 

Paul Rune har organisert siste åra, men sa no at han ynskjer at andre kan ta over. Dei kan få lister og 

slikt med namn over dei som har vore med tidlegare av ham. 

Han sa også at Austrheim mannskor gjerne kan stille på og synge – ute – ved julegryta ein av 

kveldande. Skal vi i staden støtte andre prosjekt som td. Gatelangs ved Torbjørn Gran? 

Vedtak: Vi let dette ligge i år, og tar opp saka på eit møte tidlegare på året neste år, slik at det blir 
betre tid til planlegging.  
 
 
Sak  109/22 Parkeringsvakter ved Vereide kyrkje julaftan. 

Vedtak: Arne stiller som parkeringsvakt, i tillegg spør vi vara. Berit Spør. 
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ORIENTERINGSSAKER (Desse les vi sjølv.) 

Sak  110/22 Godkjenning av lokal grunnordning og gudstenestemusikk 

Det vi tidlegare har fått godkjent er gjeldande. 

Vi må lære /øve inn dette. Bruke det ved fleire gudstenester etter kvarandre slik at kyrkjelyden lærer 

det. Det vil vere naturleg om Kyrkjekoret får ei viktig rolle her. Dette er kantor sitt ansvar. 

 

Sak  111/22 Evaluering av konfirmantjubileum 

Ingrid Bakketun, Marit Rygg, Vidar og Berit har hatt evalueringsssamtale om konfirmantjubileumet. 

 

Sak  112/22 Sidan sist 

• Takk for rydding av benker mm i Vereide kyrkje 

• Sandane Soul Children takkar for tilskot 

• KFUK/KFUM Sandane. Flott julemesse i Sandane kyrkje! 

• Felles møte med Sion, Felleskapskyrkja, Nordmisjon og DNK. 

• Referat frå møte med kyrkjeverje Audun Mundal 

➢ Lydanlegg Vereide Kyrkje. 

Det har høg prioritet. Svein Petter arbeider med testing, for å finne eventuelle tiltak. 

Teleslynga i Vereide er god. 

➢ Lyssetjing på kyrkjegardar. 

Fredly: Plan om eit lyspunkt ved klokketårn og eit ved servicebygget. Lykter langs 

stiar på sikt. 

Vereide: Ved ny parkeringsplass vart det lagt ned rør for kablar. Lave lys. Fleire 

lyspunkt. 

Prioriteringsliste: Rydde gravminne, gruse gangstiar, lys.  

Flomlys ved Gamle Gimmestad kyrkje. 

➢ Vereide kyrkje 

Nye korbenkar - arbeider med saka. 

Nye stolar: Ynskjer klappstolar av god kvalitet. Truleg på plass til konfirmasjonane til 

våren. 

Galleriet i kyrkja må ryddast. Vurderer å stenge det for publikum inntil det er rydda. 

Vurderer å stenge det for publikum under konsertar, spesielt der det er mange 

musikarar og koristar. 

➢ Kyrkjetenar. 

Ved konserten I Gimmestad kyrkje i samband med konfirmantjubileumet var der 

ikkje kyrkjetenar til stades. 

                             Det skal vere kyrkjetenar til stades ved arrangement i kyrkja. 

➢ Juletreet ved Gamle Gimmestad kyrkje. 

Veldig flott når juletreet vert tent når ein kjem ut av kyrkja etter lysmessa. 

Kva omkostnader er det ved å la treet stå eller ta det ned ? 

Vil kontakte arborist for å få vurdering av treet. 
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EVENTUELT 

➢ Val av Bispedømmeråd 1.1.24-31.12.27. 

Bispedømmerådet består av 7 leke medlemmer, ein lek kyrkjeleg tilsett, ein prest og biskopen er fast 

medlem.  

Nominasjonskomite for leke: 

• Ein representant frå kvart prosti – veljast på valkurs i januar eller på Teams. 

• Ein lek under 30 år frå Ungdomsrådet. 

Soknerådet kan foreslå inntil 4 frå heile bispedømmet, dei må vere førespurde. 

(Vi kan og få spørsmål frå andre lister.) 

Minst 20 % under 30 år. 

Frist 1. februar 2023. 

 

Dette soknerådsmøtet var delt i to, først eit ordinært og så eit møte med staben. 

MØTE MED STABEN    kl.18.50 – 20.00 i Sandane kyrkje  

Matøkt og sosialt samvær, fin samling i kyrkjerommet med presentasjon av nytt flygel. 

Spørsmål som vart drøfta: 

• Kva forventningar har staben til soknerådet? 

• Kva kan vi samarbeide om? 

• Diakon - kva skjer i diakonalt arbeid 

• Er det god nok informasjonsflyt mellom td. sokneråd og fellesråd?  

Sagt i møtet: 

• Soknerådet er « motoren « som styrer aktiviteten i soknet. 

• Ynskje om større fokus på kyrkjemusikken. 

• Flott med bruk av andre arenaer som kyrkjelydstur, Prestegardshagen, Tin Camp, 

Heradsplassen mm. 

• Medliturgordninga i Gloppen sokn fungerer godt. 

• Evaluering av Strategiplan: Ta gjerne med diakon og andre frå staben. 

• Korleis kan vi greie å rekruttere fleire frivillige? 

 

Neste ordinære soknerådsmøte er 18.1.2023  

Frist for innsending av saker til dette møtet er: 9.1.2023 

 

 

Åslaug Haugset, sekretær 

     


